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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

 

Datum: Woensdag 7 juni 2023 

Aanvang: 20:05 uur 

Locatie: Biljart- en Bridgecentrum De Hoog, Nieuwe Gouwe Oostzijde 11b, 2801 

SB Gouda 

Aanwezige clubs: ADC: R. van Diggele, Damlust Gouda: B. Bruinsma; DC Hofstad: J. van 

Hal, DC VELO Wateringen: D. van IJzendoorn, Denk & Zet Reeuwijk: H. de 

Knikker, RDC Rijnsburg: A. Schoneveld, Van Stigt Thans: G. van den Berg. 

Aanwezig bestuur: R. Kromhout (VZ), N. Muradin (AA), A. Kruyshoop (WL), E. Hoogendoorn 

(PM), G. v.d. Berg (CL), M. v.d. Klis (JL), G. Berbee (SC). 

Afwezig bestuur: D. v.d. Voort (kandidaat). 

Gasten: 

Met kennisgeving afwezig: DC Scheveningen: G. van der Meijden, KDC Katwijk: J. van der Plas, MDV 

Monster: J. van der Meijden, Samen Sterk: Martin de Jong. 

Verslaglegging: Algemeen Adjunct/Secretaris 

 

Agenda ALV 

01. Opening 

02. Mededelingen 

03. Ingekomen stukken 

04. Prijsuitreiking 

05. Verslag ALV 2022 

06. Algemeen verslag 2022-2023 

07. Jaarverslagen 

08. Kascontrolecommissie 

09. Verkiezingen 

10. Begroting 2023 

11. Bestuursvoorstellen 

12. Verkiezing Kascontrolecommissie 

13. Wedstrijdzaken en diversen 

14. Rondvraag 

15. Sluiting 
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01. Opening 

- De voorzitter opent de vergadering met een hartelijk welkom voor de aanwezigen. 

- Het verloop van leden bij de ZHDB afgelopen seizoen betreft een teruggang van ongeveer 2%. 
- De leden van DC VELO hebben besloten om hun vereniging per 01-07-2023 op te heffen. 
- De afname van clubs binnen de ZHDB betekent wel dat op langere termijn de reistijd voor de 
provinciale competitie zal toenemen. Dit maakt het voor sommige leden minder aantrekkelijk om 
hieraan deel te nemen. 
 

02. Mededelingen 

- De damwereld moet zichzelf beter profileren en positiever presenteren. 

- Binnen de ZHDB vindt nog steeds een provinciale jeugdtraining plaats in Reeuwijk. 

- Onder de noemer van de ZHDB is in Den Haag het project ‘Dammen tegen eenzaamheid’ 

uitgevoerd. Kartrekker Nizaam is hiermee in 2020 gestart met een bescheiden subsidie van de ZHDB 

(€ 250,-) uit het promotiefonds. De gemeente Den Haag heeft afgelopen seizoen een subsidie van € 

9.000,- beschikbaar gesteld. Een restant bedrag van € 1.000,- zal volgen als het college van de 

gemeente Den Haag instemt met de behaalde resultaten van het project. 

 

03. Ingekomen stukken 

- Subsidieaanvraag door Stichting RotterDam Damt voor het WORLDCUP *** RotterDamsOpen 2023. 

- Subsidieaanvraag door Stichting The Hague Open voor de aanval van Martijn van IJzendoorn op het 

wereldrecord kloksimultaan. 

- Subsidieaanvraag door Viviënne Meijer voor haar deelname aan het EjK in Estland en het WjK in 

Letland. 

De eerste twee aanvragen heeft het bestuur van de ZHDB al gehonoreerd met een bijdrage. 

 

04. Prijsuitreiking 

De kampioenen van de diverse klassen van de ZHDB krijgen met applaus hun diploma uitgereikt. 

Hoofdklasse: Van Stigt Thans, 1e klasse: De Hofstad Dammers (DC Hofstad), 2e klasse: DC 

Scheveningen en 3e klasse: VELO Wateringen. De beker werd ditmaal gewonnen door Damlust 

Gouda. 

 

05. ALV-verslag 2022 

Het verslag van de ALV van 8 juni 2022 werd zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 

 

06. Algemeen verslag 2022 - 2023 

Ook dit verslag werd zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 
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07. Jaarverslagen 

- De penningmeester geeft een toelichting op het financieel jaarverslag over 2022. De KNDB 

incasseert sinds 1 januari 2023 rechtstreeks bij de verenigingen. Als service stuurt de KNDB in het 

geval van de ZHDB ook een rekening naar de ZHDB-verenigingen om contributie over te maken naar 

de ZHDB. Belangrijkste reden voor deze verandering is het feit dat de KNDB BTW-plichtig is en de 

ZHDB niet. De competities en toernooien bij de ZHDB zijn afgelopen seizoen uitgevoerd zoals voor 

corona met bijbehorende kosten. 

- De jeugdleider geeft een toelichting op het jeugdjaarverslag. Het NK-schooldammen in Utrecht 

kende een redelijk goede bezetting waarbij ook sprake was van een redelijk niveau. Dit was ook het 

geval bij het eerder gehouden provinciaal schooldamkampioenschap. Het recent gehouden NK-

pupillen meisjes in Reeuwijk leverde een kampioen (Indy Schouten) op uit Reeuwijk, maar dit wordt 

opgenomen in het jaarverslag van volgend seizoen. Verder is Richard Kromhout toegetreden tot de 

Jeugdcommissie van de ZHDB. Met Wouter Morssink wordt gesproken over zijn toetreding tot de 

Jeugdcommissie. Met applaus worden ook deze jaarverslagen goedgekeurd. 

 

08. Kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie bestond dit maal uit Dion van Bommel en Maurits Meijer. Op 17 mei 2023 

heeft de controle plaatsgevonden. Hierbij zijn de begin- en eindbalans en steekproefsgewijs posten in 

de winst- en verliesrekening gecontroleerd. Er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd, derhalve 

stelt de kascontrolecommissie voor om penningmeester en bestuur décharge te verlenen. De 

vergadering gaat ook hier middels applaus akkoord. 

 

09. Verkiezingen 

Conform het schema van de zittingsduur binnen het ZHDB-bestuur zijn aftredend de Algemeen 

Adjunct en de Secretaris. Gé en Nizaam hebben zich beiden herkiesbaar gesteld voor een nieuwe 

termijn. Hierbij zal Gé de functie van Secretaris en Nizaam die van Algemeen Adjunct gaan vervullen. 

Voor de ALV hebben zich geen andere kandidaten aangemeld. Alex Kruyshoop is bereid om Guido op 

te volgen als Competitieleider. Daarnaast heeft Danny van der Voort zich beschikbaar gesteld als 

kandidaat voor de functie van Wedstrijdleider. Op het voorstel om de heren te benoemen gaan de 

aanwezige leden met applaus akkoord. Zoals in de toelichting op de verkiezingen al was aangegeven 

is Guido in het bestuur van de KNDB gekozen en zal hij de functie van Wedstrijdleider gaan vervullen. 

Reden voor hem om te stoppen als Competitieleider bij de ZHDB. De voorzitter dankt Guido voor zijn 

inzet afgelopen jaren bij zowel de ZHDB alsook voorloper WHDB. Uiteraard ging één en ander 

vergezeld met een stoffelijke blijk van waardering waarbij hij succes wordt gewenst in zijn nieuwe 

hoedanigheid. 

 

10. Begroting 2023 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting van 2023. De activiteiten van de damschool 

ZHDB zijn ruim begroot. Dit geldt eveneens voor het promotiefonds. Voor de damschool zijn 

omliggende provinciale dambonden benaderd voor deelname zodat de kosten kunnen worden 

gedeeld. 
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11. Bestuursvoorstellen 

Het bestuur heeft geen nieuwe voorstellen. 

 

12. Verkiezing Kascontrolecommissie 

Dick van IJzendoorn (reserve voor 2022) volgt Maurits Meijer op. Maurits wordt door de ALV bedankt 

voor zijn inzet. Arie Schooneveld stelt zich beschikbaar als reserve voor het financiële jaar 2023. 

 

13. Wedstrijdzaken en diversen 

De provinciale competitie voor komend seizoen is in voorbereiding. Hans de Knikker verzoekt om 

rekening te houden met het rooster van de Jeugdcompetitie Noord/Zuid Holland dit najaar en in de 

eerste helft van 2024. Alex zegde dit toe. 

 

14. Rondvraag 

Hans de Knikker verzoekt het bestuur om jeugdige deelnemers binnen de ZHDB aan EjK’s en WjK’s 

structureel van een bijdrage te voorzien uit het promotiefonds. Dergelijke deelnemers kunnen uit het 

Kellerfonds een bijdrage krijgen van € 350,- voor beide toernooien. De KNDB vergoedt niets bij 

deelname aan een EjK of WjK. Enkele jaren geleden bedroegen reis- en verblijfkosten voor één 

toernooi rond de € 800,-, tegenwoordig gaat het al gauw om een bedrag van € 1.300,-. Het bestuur 

neemt dit mee naar de agenda van haar eerstvolgende vergadering. Nizaam geeft een toelichting op 

het project ‘Dammen tegen eenzaamheid’ in Den Haag. Totaal werd op 68 locaties in Den Haag 

gedamd met 180 inwoners van deze groep. Doel van het project was om - naast fysieke gezondheid - 

de deelnemers ook mentaal fitter en scherper te laten worden. De KNDB heeft dit idee inmiddels 

opgepikt en tracht dit nu landelijk uit te rollen onder de noemer van ‘Zet tegen de eenzaamheid’. 

Nizaam roept de aanwezigen op ook activiteiten onder deze noemer uit gaan voeren. Nizaam wil de 

ZHDB-website gaan moderniseren en koppelen met Facebook. Hij wil dit eind 2023 hebben 

gerealiseerd. Ook wil hij onderzoeken of er behoefte is bij de ZHDB-verenigingen om hun website 

onder te brengen binnen de ‘paraplu’ van de ZHDB. Hierbij dienen zij de een bijdrage te leveren aan 

de kosten voor de site. 

 

15. Sluiting 

Ter afronding van deze ALV geeft de voorzitter aan dat ondanks de lage opkomst de aanwezigen 

moeten worden bedankt voor hun positieve inbreng. Hierna sluit hij de vergadering om 21:40 uur, en 

wenst een ieder wel thuis. 

 


